



## Referat Styremøte nr. 7 og 8

---

**Møtedato:** 4. og 9. januar  
**Møtested:** Møterom Arendal Gjestehavn  
**Referent:** Håkon  
**Tilstede:** Håkon  
Ole Richard  
Marianne (bare 9.)  
Einar (vara)  
Anders (vara)

**Forfall:** Inge

- 
- Sak 44**    **Årsmøte**  
Dato: Tirsdag 7. mars,  
Klokken: 18:30  
Sted: Havnegården  
Torskemiddag etter møte  
Møtet varsles minst 1 måned før  
Saker til årsmøtet må være inne 2 uker før  
Gruppelederne varsles om årsmøte i gruppene.
- Sak 45**    **Betalingsordning og bestillingsordning for Seilerhytta.  
Havneavgift på APP**  
  
Håkon tar kontakt med Torstein.
- Sak 46**    **Fullføre strategiprosess,**  
Håkon, Einar og Anders har formøte med Hanne  
Datoer for samling settes til 28. og 29  
januar (senere utsatt til 4. og 5. februar)
- Sak 47**    **Regattaavgifter/treneravgifter**  
  
Einar og Ole Richard lager et forslag basert på innspill i møter med gruppene og styret.
- Sak 48**    **Foredrag med Jon Amtrup**  
  
Einar tar ansvar for arrangementet, og gjør det samtidig til en medlemsfest, 31. mars.
- Sak 49**    **Rekrutteringsprosjekt – Maritim mestring**  
  
Eilert Vierli, Eivind Berg og Aslak Heim Pedersen orienterte om prosjektet, og bidraget på kr 980 000 fra Gjensidigestiftelsen.  
Vi gikk igjennom praktiske og formelle sider ved saken.  
Eivind trekker seg ut av prosjektet.  
Aslak vi være leder for prosjektet.

**Sak 50 Oppsummering fra Seilsportsligaen 2016, og beslutninger for 2016**

Styret gjennomgikk rapporten fra Petter og Bjørn om virksomheten i 2016.

For fremtiden vil styret ha større lokal forankring, med ledelse i permanent i Arendal. Klubben skal fortsatt betale deltakeravgiften.

Deltakerne må betale egne kostander til reise og opphold.

Gruppen kan innhente egne sponsorer, men i samråd med styret.

Det vurderes å anskaffe egen coach-båt, evt. i samarbeid med Maritim mestring.